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CRAHENDONCK

Amendement: Woniogboowprog amma

De gemeenteraad van de Gemeente Cranendonck in ver adering bijeen op 12 november 2019

Overwegende dat:

e De realisatie van het aantal wonin en in de voorgaande jaren op 65% uitkwam.

e Er op dit moment te weinig woningen gerealiseerd worden om te  oldoen aan de behoeften van de

Cranendonckse inwoners en de ambities van onze gemeenteraad verwoord in het

uitvoeringsprogramma   an visie naar realiteit .

® Tijdens de informatieavond   ersnelling in woningbouw' op 10 september 2019 bleek dat we no  altijd
geen plannen maken voor uitbreidin slocaties omdat we eerst blijven wachten op initiatieven voor

inbreidingslocaties

® Inbreidingslocat es volgens de Begrotin  2020 'in de praktijk zeer (vooral financieel) lastige projecten
blijken te zijn en we de afgelopen jaren eigenaren van grondruim voldoende de kans hebben ge even
om een bouwvergunning aan te vragen op hun inbreidingslocaties

e Er in de afgelopen jaren veel tijd en energie is gestoken in inbreidingslocaties en uit de technische
antwoorden is gebleken dat het met een onderbouwing mogelijk is om een uitbreidingslocatie te gaan
voorbereiden.

Besluit:

Het voorliggende besluit als volgt te wijzigen:

© Punt 6 toe te voe en aan het voorliggende besluit:

'Op het gebied van woningbouw binnen de bestaande formatie de prioriteit te verleggen en actief aan

de slag te gaan met het voorbereiden van een of meerdere uitbreidingslocaties om ervoor te zorgen dat

de gemeente aan de huidige en toekomstige woonbehoeftes van haar inwoners kan voldoen'

En gaat over tot de orde van de dag
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